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CONSILIUL JUDETEAN CONSTANTA 

Nr. 8264/03.04.2017 

 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi 31.03.2017 la ședința ordinară a Consiliului Județean 

Constanța 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia 

- Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 31.03.2017, ora 13.00, în 

Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art. 94, alin.1 şi 3 din Legea nr. 

215/2001 privind administraţia publică locală. 

 La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, Domnul Palaz Claudiu-Iorga - Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru-Daniel - 

Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, Doamna Belu Mariana - 

Secretarul Județului Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor 

subordonate Consiliului Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate 

din aparatul propriu al Consiliului Judeţean Constanţa. 

 De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

 Sunt absenți următorii consilieri județeni: domnul Bizineche Adrian, 

doamna Lokman Ionela, domnul Memiș Baiazid și domnul Muhscină Gheorghe. 

 

 

X 

 

 

Ordinea de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Consiliului Judeţean Constanţa 

în calitatea de  partener Strategic şi a Acordului de Parteneriat pentru Proiectul 

D-STIR-„Cadru pentru inovare şi cercetare responsabilă prin utilizarea 

conceptului de cercetare  socio-tehnică în regiunea Dunării”.  

Iniţiator : Vicepreşedinte –  Palaz Claudiu Iorga. 

 

2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării Consiliului Judeţean 

Constanţa în calitate de Partener Strategic şi a Acordului de Parteneriat pentru 
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proiectul VIOLET – „Conservarea clădirilor de Patrimoniu prin măsuri de 

reducere a consumului de energie”.  

Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga. 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statelor de funcţii şi a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pe anul 2017 ale Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea transformării Centrului Pilot de Servicii 

Comunitare pentru Persoane cu handicap şi Formare Techirghiol în  Centrul de 

Recuperare şi Reabilitare Neuropsihică „ARTEMIA” Techirghiol, reorganizarea 

Centrului de Zi din cadrul Centrului Pilot de Servicii Comunitare pentru 

Persoane cu Handicap şi Formare Techirghiol în cadrul Centrului de Recuperare 

şi Reabilitare Neuropsihică „ARTEMIA” Techirghiol şi aprobarea 

Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare a serviciilor sociale cu cazare şi de 

zi, respectiv a Centrului de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrică 

„ARTEMIA” Techirghiol şi a Centrului de Zi. 

Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

5. Proiect de hotărâre privind  aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor 

fi aplicate de  Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în 

anul 2017, în calitate de operator, în relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte -Ţuţuianu Marius Horia. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului cu obiectivele şi lucrările de 

drumuri şi poduri  pentru anul 2017, finanţate din bugetul  Consiliului Judeţean 

Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri 

Constanţa pe anul 2017.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii şi a 

Regulamentului de organizare şi funcţionare a Aparatului de Specialitate al 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia. 

 

9. Proiect de hotărâre privind  aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Dumitrescu Daniela Elena, director la Teatrul de Stat 

Constanţa. 
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 Iniţiator :Vicepreşedinte -  Learciu Dumitru Daniel. 

 

10. Proiect de hotărâre privind  aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Păuleanu Doina, director la Muzeul de Artă 

Constanţa. 

Iniţiator : Vicepreşedinte -  Learciu Dumitru Daniel. 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului domnului Bîlbă Adrian, director la Complexul Muzeal de 

Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Iniţiator : Vicepreşedinte -  Learciu Dumitru Daniel. 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de executie a Bugetului 

local şi Bugetelor instituţiilor publice de subordonare ale Consiliului Judeţean 

Constanţa pe anul 2016. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

13. Proiect de hotărâre privind  modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

Constanţa nr.295/2015, privind consumul lunar de carburanţi pentru 

autoturismele ce deservesc parcul auto al Consiliului Judeţean Constanţa şi ale 

instituţiilor din subordinea sau sub autoritatea acestuia, conform Ordonanţei 

nr.80/2001, republicată şi modificată. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

14. Proiect de hotărâre privind  actualizarea Programului de transport public de 

persoane prin curse regulate în trafic judeţean, valabil pentru perioada 2014-

2019, aprobat prin HCJ nr.400/2013. 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga. 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de servicii de 

asistare, consiliere şi reprezentare juridică. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de asistare, 

consiliere şi reprezentare juridică a Direcţiei Publice Judeţene pentru Evidenţa 

Persoanelor Constanţa şi împuternicirea conducerii D.P.J.E.P. Constanţa pentru 

semnarea acestui contract. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

17. Proiect de hotărâre privind  mandatarea reprezentantului Consiliului Judeţean 

Constanţa să-şi exercite dreptul de vot în cadrul Adunării Generale a ADI „Apă 

Canal”.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
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18. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei  Consiliului de 

Administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

19. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pentru 

anul 2017 şi a Listei de  investiţii aferente anului 2017, pentru Direcţia Publică 

Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

20.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a Listei 

de investiţii, Organigramei si Statului de funcţii pe anul 2017, pentru Teatrul 

pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare” . 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

21. Proiect de hotarâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Teatrul de Stat Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 

Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

  

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Muzeul de Artă Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia. 

 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Muzeul de Istorie  Naţională şi 

Arheologie Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia. 

 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman„ 

Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli, Listei 

de investiţii, Organigramei şi Statului de funcţii pe anul 2017 pentru Centrul 

Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
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27.  Proiect de hotărâre privind aprobarea  Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2017 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Maria 

Montessori”Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 

„Delfinul” Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2017 pentru Centrul Şcolar  Pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2017 pentru Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului  de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială 

Agigea. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Bugetului de venituri şi cheltuieli  şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Constanţa.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

33. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

procentului de 20% din sume defalcate din cota de 18,5% din impozitul pe venit 

pentru achitarea arieratelor, susţinerea programelor de dezvoltare locală şi 

pentru susţinerea proiectelor de infrastructură, carte necesită cofinanţare locală  

pe anul 2017. 

Iniţiator : Preşedinte -   Ţuţuianu Marius Horia. 

 

34. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

procentului de 20% din sume defalcate  din TVA pentru achitarea arieratelor, 

susţinerea programelor de dezvoltare locală şi pentru susţinerea proiectelor de 

infrastructură, care necesită cofinanţare locală pe anul 2017. 

Iniţiator : Preşedinte - :Ţuţuianu Marius Horia. 
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35. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

sumelor defalcate din TVA, pe anul 2017, pentru finanţarea cheltuielilor privind 

drumurile judeţene şi comunale. 

Iniţiator : Preşedinte -  Ţuţuianu Marius Horia. 

 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului propriu al Judeţului Constanţa 

pe anul 2017. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

 

37. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean 

Constanţa în Comisia de evaluare, supraveghere şi control al activităţii Fundaţiei 

Judeţene pentru Tineret Constanţa. 

Iniţiatori : Consilierii judeţeni : Radu Bogdan Matei şi Bogdan Bola. 

  

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare, a organigramei şi statului de funcţii pentru Regia Autonomă 

Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în insolvenţă, in insolvency, en 

procedure collective. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

      

39. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe anul 2017 a numărului de posturi 

pentru personalul neclerical angajat în unităţile de cult la nivelul Judeţului 

Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului cotizaţiilor şi contribuţiile 

Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Constanţa în calitate de membru al 

unor asociaţii. 

Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

 

X 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Bună ziua, bine ați venit! Doamna Belu vă rog să 

faceți prezența.  

D-na Belu Mariana: Sunt prezenți 33 de consilieri, ședința este legal 

constituită.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Astăzi pe ordinea de zi avem 36 de proiecte de 

hotărâre la care se adaugă încă 4 proiecte pe ordinea suplimentară. Supun la vot 

introducerea pe ordinea de zi a celor 4 proiecte. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
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D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Vă citesc cele 4 proiecte suplimentare. 

 - Cine este pentru ordinea de zi suplimentară? Abțineri? Împotrivă? 

Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O să dau citire la întreaga ordine de zi. 

 - Cine este pentru  întreaga ordine de zi supusă? Abțineri? Împotrivă? 

Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Consiliului Judeţean Constanţa 

în calitatea de  partener Strategic şi a Acordului de Parteneriat pentru Proiectul 

D-STIR-„Cadru pentru inovare şi cercetare responsabilă prin utilizarea 

conceptului de cercetare  socio-tehnică în regiunea Dunării”.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării Consiliului Judeţean 

Constanţa în calitate de Partener Strategic şi a Acordului de Parteneriat pentru 

proiectul VIOLET – „Conservarea clădirilor de Patrimoniu prin măsuri de 

reducere a consumului de energie”.  

 

Dl: Matei Radu Bogdan: Aș vrea să rog inițiatorul, dacă se poate, în câteva 

cuvinte să ne povestească, nu am fost în comisia respectivă și aș vrea mai multe 

detalii.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnul director Nache, vă rog frumos. 

Dl. Nache Ionuț: Obiectivul general al proiectului îl reprezintă îmbunătățirea 

politicilor în domeniul eficientizării energetice a clădirilor de patrimoniu.  

 Se vor face grupuri de lucru la care membrii Consiliului Județean vor 

participa și vor face schimb de experiență cu partenerii din cadrul proiectului, 

parteneri din Germania, Olanda, Spania și Franța, în domeniul eficienței 

energetice.  

Dl: Matei Radu Bogdan: Cine mai face parte din proiect? 

Dl. Nache Ionuț: Agenția de Dezvoltare Regională Sud-Est. Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statelor de funcţii şi a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pe anul 2017 ale Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea transformării Centrului Pilot de Servicii 

Comunitare pentru Persoane cu handicap şi Formare Techirghiol în  Centrul de 

Recuperare şi Reabilitare Neuropsihică „ARTEMIA” Techirghiol, reorganizarea 

Centrului de Zi din cadrul Centrului Pilot de Servicii Comunitare pentru 

Persoane cu Handicap şi Formare Techirghiol în cadrul Centrului de Recuperare 

şi Reabilitare Neuropsihică „ARTEMIA” Techirghiol şi aprobarea 

Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare a serviciilor sociale cu cazare şi de 

zi, respectiv a Centrului de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrică 

„ARTEMIA” Techirghiol şi a Centrului de Zi. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

  

 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia:         
5. Proiect de hotărâre privind  aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor 

fi aplicate de  Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în 

anul 2017, în calitate de operator, în relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului cu obiectivele şi lucrările de 

drumuri şi poduri  pentru anul 2017, finanţate din bugetul  Consiliului Judeţean 

Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:         

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri 

Constanţa pe anul 2017.  
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  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:         
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii şi a 

Regulamentului de organizare şi funcţionare a Aparatului de Specialitate al 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

Dl. Matei Radu Bogdan:  Am văzut că se instituie un nou Corp de control. Se 

modifică Corpul de control al președintelui. Vroiam să știm ce atribuții are, câte 

persoane vor face parte? La fel, o scurtă interpretare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Comănici.  

D-na Comănici Carmen: Serviciul control aflat în subordinea președintelui, va 

avea ca atribuții principale controlul desfășurarii bunei activități a tuturor 

direcțiilor din cadrul aparatului de specialitate precum și a activității unităților 

subordonate Consiliului Județean și într-un anume fel coordonarea UAT-urilor 

din teritoriu respectiv a primăriilor din cadrul județului Constanța. 

  Este un serviciu structurat pe 7 persoane, 7 funcții de execuție cu un șef 

de serviciu.  

 În momentul acesta majoritatea funcțiilor sunt vacante. Vor fi scoase la 

concurs în conformitate cu prevederile legii și după ce se vor ocupa vor porni 

acțiunile.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Acest serviciu va avea numai funcții de control? 

D-na Comănici Carmen: Control și îndrumare.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Și ca noutate, vă pot spune eu, că acest Corp de 

control va verifica și dacă sumele repartizate de către Consiliul Județean către 

UAT-uri, au fost cheltuite conform deciziei comisiei. De ce spun această treabă, 

pentru că, fără a da exemple, în decursul anilor am văzut că au fost alocate sume 

pentru anumite obiective și au foat cheltuite pentru alte obiective.  

 Avem o comisie care analizează cum se cheltuie acești bani și, acest Corp 

de control va și verifica dacă acești bani au fost cheltuiți pentru obiectivele pe 

care le-a stabilit comisia. Vă mulțumesc. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:    
9. Proiect de hotărâre privind  aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Dumitrescu Daniela Elena, director la Teatrul de Stat 

Constanţa. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
10. Proiect de hotărâre privind  aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Păuleanu Doina, director la Muzeul de Artă 

Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului domnului Bîlbă Adrian, director la Complexul Muzeal de 

Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de executie a Bugetului 

local şi Bugetelor instituţiilor publice de subordonare ale Consiliului Judeţean 

Constanţa pe anul 2016. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
13. Proiect de hotărâre privind  modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

Constanţa nr.295/2015, privind consumul lunar de carburanţi pentru 

autoturismele ce deservesc parcul auto al Consiliului Judeţean Constanţa şi ale 

instituţiilor din subordinea sau sub autoritatea acestuia, conform Ordonanţei 

nr.80/2001, republicată şi modificată. 

 

Dl.Niculescu George Sergiu: Aici, vă rog frumos... 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult domnule consilier. 

Dl.Niculescu George Sergiu: Am avut acest proiect de hotărâre la comisie, 

unde am și votat împotrivă. Vreau să vă spun că în cadrul comisiei am analizat 

toată cantitatea de motorină care se consumă pentru fiecare mașină aflată în 

gestiunea Consiliului Județean și, am observat, împreună cu domnul director 

care se ocupă de parcul auto, care a fost și el prezent la comisie, că în anul 2016 

nu am consumat cantitatea de 400 litri/lună, pentru fiecare mașină. De precizat 

că aici cantitatea de 400 litri/lună/fiecare mașină se calculează la o medie. 

Adică, dacă o mașină face un consum, realizează un consum de 500 litri/lună și 
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una realizează un consum de 200 litri/lună nu se consideră că s-a depășit acest 

consum.  

 Din expunerea de motive nu reiese clar care este necesitatea creșterii cu 

50% a consumului de motorină lunar pentru fiecare mașină. Dintr-un calcul cu 

600 litri de motorină cu un consum mediu de 10% putem să ajungem la un 

consum anual, având în vedere faptul că mașinile circulă în interes de serviciu 

de luni până vineri în timpul programului, undeva la 70-75 mii de km pe an. 

Este un rulaj mare pentru mașinile Consiliului Județean, după părerea mea și a 

consilierilor județeni PNL.  

 De aceea, vă rog frumos, și consilierii PSD, pentru acest proiect, să voteze 

împotriva măririi sumei cu 50% atâta timp cât cantitatea de 400 litri nu s-a 

consumat în 2016. Deci, a fost suficientă. Mulțumesc.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Permiteți-mi, o să vă răspundă domnul Palaz, că 

este direcția dumnealui dar o să vă dau câteva răspunsuri eu, îninte. 

 Dumneavoastră știți prea bine că la Consiliul Județean sunt 6 autoturisme 

pe care le folosim toți, cum putem.  

 Discutam mai devreme, la organigramă, că există acest Corp control care 

va ține și relația cu UAT-urile, da? Vă imaginați că aceste 6 mașini vor deservi 

și acest Corp de control care va merge foarte mult în județ, la cele 70 de UAT-

uri care sunt în județul Constanța.  

Dl.Niculescu George Sergiu: Da. La art.2 se stabilește mărirea cotei lunare de 

carburant de la 400 litri la 500 litri pentru fiecare autoturism din parcul auto și al 

instituțiilor din subordinea Consiliului Județean. Deci și aici creștem cantitatea 

de motorină.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnul Palaz. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Eu personal, am văzut că vă uitați la mine, eu nu 

folosesc mașina Consiliului Județean, merg cu mașina personală, ca să ne 

înțelegem. Că am văzut că v-ați fixat pe mine.  

Dl. Băisan Remus Cristy: Aveți mașină? 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dumneavoasră aveți dureri de cap acum, alegeri la 

PNL, aveți oameni care au screloză în plăci și se trezesc după nu știu cât timp și 

veniți să faceți ședință? Haideți să terminăm mai repede. Eu vă țin până diseară 

la povești. Noi stăm până diseară cu explicațiile, grăbim lucrurile să ajungeți 

acolo, că aveți un măcel. Sunteți cu cuțitele pe masă. Aveți unul care a avut 

screloză în plăci și s-a trezit  după 6 luni să spună că aveți colaborare cu PSD-ul. 

De  ce votați împotriva dumnealor? Haideți să ne înțelegem. Lăsați problemele 

acestea, aveți probleme mai grele, că vă ridică sprijinul politic, cei care câștigă, 

după aceea. 

 Deci, haideți să ne înțelegem! Noi suntem o echipă nouă care chiar vrem 

să facem treabă în Consiliul Județean și credeți-ne că vom justifica fiecare litru 

de benzină sau motorină, care se va consuma. 
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 Așa cum v-am spus, se fac deplasări în teren, sunt acțiuni pe care le vor 

face atât cei care ați spus dumneavoastră că nu au consumat anul trecut și nu 

cerem motorină ca să o servim la protocol, dacă asta vă așteptați. 

 Noi avem justificare și oricând foile de parcurs pe care le avem și care 

sunt la contabilitate vă pot fi puse la dispoziție.  

 Nu cred că este oportun să blocați activitatea Consiliului Județean, știți 

cum este, dumneavoastră faceți ca cu drobul de sare, nu vă dăm benzină pentru 

că o consumați prost. Haideți să o consumăm  și dacă o vom consuma prost vă 

justificăm. Sunt organe abilitate, Curtea de Conturi sau altcineva, care ar putea 

să ne impute dacă vom cheltui motorina anapoda.  

 Dar, deocamdată vă vreau un bine, haideți grăbiți-vă  că aveți ședință, 

ascultați-mă ce vă spun. Vă treziți că nu mai sunteți consilieri până ajungeți. 

Dl.Niculescu George Sergiu: Eu vă mulțumesc frumos pentru gândurile bune 

pe care le aveți PNL-ului, dar în expunerea de motive, singurul paragraf din 

expunerea de motive, care face referire la acest consum sporit de carburant este 

următorul, în practică s-a observat că unele autoturisme depășesc cota lunară 

alocată de 400 litri, în deosebi cele care au de parcurs mulți km în județ și în 

țară.  

 Dacă dumneavoastră considerați ca suficientă această explicație din 

expunerea de motive, noi nu o găsim suficientă. Suprafața teritorială a județului 

Constanța nu s-a mărit, programul de funcționare nu s-a mărit. Atâta timp cât 

media anului trecut a fost de 250 litri /mașină, deci, noi nu am reușit să cheltuim 

400 litri/lună anul trecut, și anul acesta vrem 600 litri/mașină, mie mi se pare, 

din punct de vedere administrativ, o greșală să alocăm această sumă. De aceea 

fac apel și la colegii din PSD gândind într-un mod gospodăresc, să votăm 

împotrivă. Mulțumesc.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Deci, ați înțeles care este eficiența PMP-ului față de 

PNL, de asta aveți scandal și noi nu.  

 Haideți să vă explic cum stau lucrurile. Eu v-aș propune ca oportunitatea 

chieltuelii să nu o luăm acum, cred că este mai importantă legalitatea.  

 Noi suntem dispuși, și nu cred că ați avut vreodată probleme de la vreun  

serviciu din cadrul Consiliului Județean să solicitați documente justificative 

pentru ceea ce se întâmplă la noi. Aveți toată deschiderea pentru suma 

respectivă, cred eu. Ați făcut o propunere, haideți să o supunem la vot. Repet,vă 

vreau binele, duceți-vă acolo! 

Dl. Crușoveanu Marian: Mulțumim de sfat! 

Dl. Moceanu Sorin:  Atenție! Suntem consilieri județeni, nu avem cum să ne 

ducem în sprijinul colegilor de la municipiu, punct! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Oare! 

Dl. Moceanu Sorin: 100% ! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Nu face parte, a...la dumneavoastră sunteți separat, 

am înțeles, scuzați-mă! Sunteți 2 partide, doi într-unul, ca nessul, la ofertă! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Supun la vot punctul nr.13. 
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  20 voturi pentru. 13 voturi împotrivă (grupul PNL). 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      

14. Proiect de hotărâre privind  actualizarea Programului de transport public de 

persoane prin curse regulate în trafic judeţean, valabil pentru perioada 2014-

2019, aprobat prin HCJ nr.400/2013. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de servicii de 

asistare, consiliere şi reprezentare juridică. 

 

Dl. Crușoveanu Marian: Câteva clarificări, dacă se poate, la următoarele două 

puncte 15și 16. Vă rugăm frumos. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Doamna directoare, juridicul! 

D-na Banciu Leila:  Bună ziua. În ceea ce privește contractul de asistență și 

reprezentare juridică al Consiliului Județean Constanța, după cum știți, la 

momentul de față Consiliul Județean Constanța are în implementare mai multe 

proiecte europene  cu fonduri nerambursabile. Unele dintre ele nederulându-se 

conform contractelor de finanțare. În acest sens, la acest moment, am fost 

informați de către MDRAP, că urmează să fie reziliate. S-a demarat procedura în 

vederea rezilierii acestor contracte fapt pentru care având în vedere volumul 

mare de lucru, organigrama Consiliului Județean, pe care doar ce ați aprobat-o în 

ședința actuală în care Serviciul juridic va rămâne cu un număr de 7 consilieri 

juridici dintre care unul este debutant, 2 persoane sunt în concediu de creșterea 

copilului iar o persoană exercită temporar funcția de șef serviciu, se impune 

încheierea unui contract de reprezentare... 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna directoare spuneți-ne sumele, vă rog 

frumos. 

D-na Banciu Leila: Sumele nu pot fi apreciate momentan, domnule președinte. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cât este contractul? Va fi în anexă. 

D-na Banciu Leila: Am hotărât să percepem tarife fixe, în speță 4000 lei 

fondul, 2000 lei recursul și 1000 lei alte căi extraordinare de atac. Tarifele 

practicate sunt mult sub tarifele care se practică actualmente pe piață.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Sunt contractele pentru proiectele pe fonduri 

europene, cele care le știți prea bine și dumneavoastră, vorbim de  Extinderea 

UMS Agigea, de Reabilitarea și Modernizarea Ambulatoriului, Centrul 
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Productiv Meșteșugăresc pentru Susținerea Activităților de Turism și Agrement 

Ovidiu și Soluții Informatice Integrate în Cadrul Administrației Publice Locale. 

Despre asta este vorba. Este în regulă, da? 

D-na Banciu Leila:  Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este în regulă, da?   

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de asistare, 

consiliere şi reprezentare juridică a Direcţiei Publice Judeţene pentru Evidenţa 

Persoanelor Constanţa şi împuternicirea conducerii D.P.J.E.P. Constanţa pentru 

semnarea acestui contract. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
17. Proiect de hotărâre privind  mandatarea reprezentantului Consiliului Judeţean 

Constanţa să-şi exercite dreptul de vot în cadrul Adunării Generale a ADI „Apă 

Canal”.  

 

Dl. Crușoveanu Marian: A fost stabilită ordinea de zi? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu, dar trebuia să dăm aprobarea. 

Dl. Crușoveanu Marian: Ce va vota reprezentantul Consiliului Județean?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Va trebui să dăm această aprobare pentru că în 

momentul în care va fi ședința să avem reprezentantul, să voteze. 

Dl. Crușoveanu Marian: Trebuie să dăm un vot domnule președinte și nu știm 

ce va vota reprezentantul consiliului.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnul Ciobanu Cosmin este, l-ați votat 

dumneavoastră domnilor consilieri.  

Dl. Crușoveanu Marian: Știm, dar ce va vota? Aceasta este întrebarea. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Când se va ține ședința și se va face ordinea de zi, 

îi dăm acest drept... 

Dl. Crușoveanu Marian: Asta am întrebat, nu s-a făcut o ordine de zi încă, nu 

s-a prezentat ordinea de zi. Asta a fost întrebarea. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu s-a făcut o ordine de zi. Va trebui să trecem în 

Consiliu Județean ca să poată vota dumnealui. 

Dl. Crușoveanu Marian: Credeam că a fost o ordine de zi stabilită. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Așa este legislația în vigoare. 

Dl. Crușoveanu Marian: Am înțeles. Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
18. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei  Consiliului de 

Administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

 

 Vreau propuneri, vă rog frumos. 

Dl. Iordache Marian: Din partea grupului PNL domnul doctor Zahariuc Florin 

Cristian. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Din partea grupului ALDE domnul Cîciu Marian.   

Mai sunt alte propuneri? 

Dl. Learciu Dumitru Daniel: Bună ziua! Propunerea vine din partea grupului 

ALDE, este un coleg de-al nostru, este economist, momentan nu a putut să fie 

prezent la acestă ședință, deoarece urmează cursurile de management în 

domeniul sanitar. Este la București. Este membru ALDE. Cursurile de 

management sanitar le va folosi pentru alte calități sau funcții. Nu îi sunt 

necesare aceste cursuri, le face doar pentru pregătirea dumnealui.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Așteptăm buletinele de vot și mergem mai 

departe. 

 Aș avea o rugăminte la dumneavoastră, ca să putem face buletinele, să 

discutăm și proiectul nr.37, da? să facem amândouă buletinele de vot. 

 Mă refer la proiectul de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Constanţa în Comisia de evaluare, supraveghere şi control 

al activităţii Fundaţiei Judeţene pentru Tineret Constanţa. 

 Propuneri, vă rog. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Grupul PNL vă mulțumește foarte mult că ați introdus 

de urgență  pe ordinea de zi acest proiect. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: V-am spus că sunt deschis la orice propunere. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Și, rugăm de asemenea executivul să se ocupe în 

continuare, deși nu îi stă în atribuții, să discute și cu Prefectura Constanța și 

Inspectoratul Școlar Județean și cine mai are de propus membri în această 

comisie, să urgentăm procedura. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vreau să îmi faceți o propunere. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Grupul Liberal îl propune pe domnul Bola Bogdan 

Alexandru.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Alte propuneri? PSD? ALDE? PMP? Deci, există 

o singură propunere, domnul Bola Bogdan Alexandru. 

 Bun. Tipărim buletinele și vom vota la vremea respectivă. 

 

 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
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19. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pentru 

anul 2017 şi a Listei de  investiţii aferente anului 2017, pentru Direcţia Publică 

Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:          
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a Listei 

de investiţii, Organigramei si Statului de funcţii pe anul 2017, pentru Teatrul 

pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare” . 

 

 Vă ascult. 

Dl. Niculescu George Sergiu: Domnul Palaz, știu că vă gândiți la ce se 

întâmplă la Casa de Cultură dar... 

Dl.Palaz Claudiu Iorga: Eu v-aș ține până mâine! 

Dl. Niculescu George Sergiu: Până mâine stăm.  

Dl.Palaz Claudiu Iorga: Depinde în ce tabără sunteți. 

Dl. Niculescu George Sergiu: Noi suntem votați de populația din județ, sunt în 

număr mare și trebuie să ne facem treaba. 

Dl. Niculescu George Sergiu: Domnule consilier, haideți să lăsăm politica, vă 

rog frumos. 

Dl. Niculescu George Sergiu: Domnule președinte, la Teatrul pentru Copii și 

Tineret  Constanța ,,Căluțul de mare‟ l-am avut la comisie și am discutat cu 

colegii mei.  

 Din punctul nostru de vedere, observăm în buget, că total venituri avem 

2.141.000 lei din care, venituri din subvenții, care vin de la Consiliul Județean, 

deci, practic Consiliul Județean finanțează actvitatea Teatrului cu 2.021.000 lei 

iar venituri proprii, probabil din încasarea de bilete, doar 120.000 lei. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este un Teatru de copii. Aveți copii? 

Dl. Niculescu George Sergiu: Știu. Am 2 copii. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc foarte mult. 

Dl. Niculescu George Sergiu: Este foarte bine. Avem venituri proprii, deci din 

bilete, de doar 120.000 lei.  

 Propunerea noastră, a consilierilor PNL, este de a subvenționa în totalitate 

această sumă.  

 Practic, dacă observăm, veniturile proprii reprezintă nici 5% din veniturile 

totale, în speță 120.000 lei, popunerea noastră este ca: copii, elevii, studenții, 

pensionarii, pentru că copii pot merge la teatru însoțiți de bunici, să aibă intrarea 

liberă, gratuit.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este o idee foarte bună.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Veniturile nu se vor diminua foarte mult și chiar 

dacă se vor diminua, eu cred, cu această sumă de 120.000 lei, Consiliul Județean 
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poate să subvenționeze și această scădere a veniturilor proprii și cred că este un 

lucru benefic pentru copii din județul Constanța. De asemenea, eu aș vrea în 

completare, dar a picat amendamentul meu,  mă gândeam să le corelăm cu acei 

litri de motorină în plus, eventual banii, de aceea făcusem o socoteală și cred că 

acopereau această sumă dar amendamentul  acela a picat. Așa că rugăminta mea 

este și pentru colegii PSD să facem acest amendament și să votăm în consecință. 

Vă mulțumesc frumos.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord cu dumneavoastră. Eu vă propun să 

votăm bugetul așa, și în următoarea ședință să facem o rectificare pe baza unui 

proiect pe care vreți să îl depuneți dumneavoastră. Sunteți de acord? Da? 

Grupul PNL: Da! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, vă susțin și eu la treaba 

aceasta. 

Dl. Niculescu George Sergiu:  Mulțumesc frumos. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Și eu vă mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
21. Proiect de hotarâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Teatrul de Stat Constanţa. 

 

Dl. Niculescu George Sergiu: Același lucru, domnule președinte, dacă tot ne-

am apucat de cultură și de teatre, haideți să mărim aria și să nu ne referim numai 

la Teatrul de Copii ci și la Teatrul de Stat Constanța. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: S-au majorat salariile la actori cu 50%. 

Dl. Niculescu George Sergiu: Numai puțin. Venituri proprii 270.000 lei, 

venituri totale 5.600.000 lei. Deci, practic, iar sub 5% din venituri realizăm din 

încasări bilete. 

 Propunerea noastră este aceeași și aici: tinerii, elevii, studenții cât și 

pensionarii, în felul acesta gândiți-vă că încurajăm actul de cultură în Constanța 

și cred că este un lucru benefic. Vă mulțumesc. 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord cu dumneavoastră, mergem pe 

aceeași idee, în următoarea ședință venim cu proiecte distincte. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
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22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 

Constanţa. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:    
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Muzeul de Artă Constanţa. 

 

Dl. Iordache Marian: Aceeași situație ca la cele două.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Muzeul de Istorie Naţională şi 

Arheologie Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman„ 

Constanţa. 

 

 Vă ascult, domnule consilier. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Cred că este pentru  a treia oară când vedem proiectul 

acesta cu investițiile pentru Bibliotecă. Dacă avem un reprezentant de la 

Bibliotecă, aș vrea să adresez o întrebare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna directoare de la Bibliotecă este? Veniți 

doamnă încoace pentru că ne puteți da câteva răspunsuri elocvente privitor la 

Biblioteca  ,,I.N.Roman”. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Pe lista de investiții se regăsește un Pachet nelimitat 

licențe de utilizare program de bibliotecă TinRead Expert pentru o sumă totală 

de 158,720 lei. Îmi este dificil să înțeleg de ce costă așa mult, de ce are nepărat 

nevoie Biblioteca, aș vrea niște detalii legate de această achiziție. 

D-naContabil șef - Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman”: Bună ziua. Biblioteca 

va trebui să își diversifice serviciile către utilizatori. În această situație, doamna 
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manager a hotărât să asigurăm mai multe servicii către utilizatorii Bibliotecii și a 

decis să cumpărăm acest pachet nelimitat de licențe pentru cititori și care 

reprezintă acest cost.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am înțeles, diversificarea utilizatorilor. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Am înțeles, dar aici, în lista de investiții apare în mod 

explicit programul pe care vreți să îl folosiți TinReader Expert. Deși, în domeniu 

există o pleiadă de posibile programe care se pot folosi. Această achiziție se face 

prin licitație, nu? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Absolut. 

D-naContabil șef-Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman” : Da, aplicăm legislația.  

Dl. Goidea Florin: Domnule consilier, este cel mai ieftin. Ca să ia unul ar trebui 

în jur de 180.000 mii lei, ca să ia unul performant. Este cel mai ieftin. Ne lovim 

de aceeași problemă la Biblioteca Județeană când au fost nevoiți să se limiteze la 

bugetul, pe care noi l-am aprobat, și să ia acele imprimante și scannere speciale 

necesare Bibliotecii. Deci, este în regulă din punctul meu de vedere. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Domnule Goidea, înțeleg foarte bine ce spuneți, mă 

bucur dacă conducerea s-a orientat spre cea mai iefină variantă... 

Dl. Goidea Florin: Nu este cea mai bună, deja acum s-a ajuns la o exagerare. 

Mergem și cumpărăm lucruri ieftine care de multe ori trebuie să le cumpărăm de 

două trei ori. Și știți foarte bine, că în SEAP dacă limitezi cerințele, te îndrumă 

către două entități și după aceea vin ceilalți și zic de ce mergi la două entități 

când ai zece? 

Dl. Matei Radu Bogdan: Ce vroiam să spun este că licitația trebuie făcută cu 

termeni mai largi. V-am spus, există o pleiadă de programe, poate venea cineva 

cu o ofertă mai mică. Nu mi se pare corect ca în licitație să apară în mod explicit 

tipul de softer cumpărat, asta era problema mea. Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Să fiți ferm convinși că vom fi foarte atenți cum 

se vor cheltui banii. Și cred că s-a observat treaba aceasta. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli, Listei 

de investiţii, Organigramei şi Statului de funcţii pe anul 2017 pentru Centrul 

Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Niculescu George Sergiu: Aici, eu tot la comisia de investiții, am văzut că 

avem prinsă o sumă de 360.000 lei pentru expertiză și consolidare clădire.  
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 Știu că această clădire este în patrimoniul Municipiului Constanța. Este 

oportun să investim 360.000 lei în expertiză și consolidare pentru un imobil care 

nu este .. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Permiteți-mi să vă răspund, știu întrebarea, am 

avut-o și ieri la conferința de presă. După cum știți, acea clădire este a Primăriei 

Constanța. Am avut o problemă cu clădirea de lângă. Când au construit-o sau 

când au consolidat-o s-au lipit de clădirea noastră și ne-au avariat-o.  

 Noi va trebui, în cel mai scurt timp posibil, să ne mutăm cu activitatea. 

Am avut discuții cu Primăria Constanța și sper ca în cel mai scurt timp posibil să 

se rezolve cu problema aceasta și să ne pună la dispoziție o altă clădire unde să 

ne putem muta activitatea o perioadă până reușim să reabilităm clădirea aceea. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Dacă îmi permiteți să clarific ce am înțeles eu. Deci, 

pe baza unui aviz emis de Primărie, o altă clădire a municipalității a fost avariată 

dar vine Consiliul Județean și o repară.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu! Nu ați înțeles!  

Dl. Matei Radu Bogdan: Nu este a noastră, este a municipalității!  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Noi o avem în administrare. Avem dreptul să o 

reparăm. Ne vom judecata și vom da în judeca pe cel care... nu este clădirea 

Primăriei, dacă nu știați! Clădirea de lângă, unde își desfășoară activitatea SPIT-

ul acolo, dar este o altă clădire. Dacă înțelegeți. 

D-na Belu Mariana: Deci, noi avem clădirea aceasta în administrare. Dacă ai o 

clădire în administrare poți să cheltuiești pentru buna funcționare a ei. Deci, poți 

să faci o investiție pe acea clădire pe care o ai în administrare. Nu este 

proprietatea publică a județului, este a municipiului dar avem drept de 

administrare. Ca atare, dacă vrem să mai rămânem acolo și să ne desfășurăm 

activitatea va trebui să o facem funcțională și sigură pentru angajații de acolo.  

 Dacă întrebați dacă este corect să cheltuim bani, da! este legal să cheltuim 

bani dacă avem un drept de administrare pe acea clădire. Asta ați întrebat, nu? 

Dl. Matei Radu Bogdan: Inclusiv reparații capitale? 

D-na Belu Mariana: De aceea se face o expertiză să vedem despre ce lucrări 

este nevoie ca să fie sigură pentru angajații de acolo.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2017 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Maria 

Montessori”Constanţa. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 
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Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, în urma discuțiilor pe care le-am 

avut cu domnul Dinică și cu doamna director de la Centrul „Maria Montessori”, 

au o situație acolo foarte încâlcită. S-a făcut investiția Consiliului Județean, care 

le are în subordine pe cele două, DGASPC și Centrul „Maria Montessori” dar, 

doamna director nu poate să intabuleze acea investiție pentru că o parte din ea 

aparține, calea de acces aparține celor de la DGASPC.  

 Au fost cei de la PSI și doamna a primit deja un avertisment, este pasibilă 

de amendă pentru că nu își duce la îndeplinire normele PSI. Nu le poate duce 

pentru că nu este proprietar.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da. În următoare perioadă vom rezolva această 

situație și cu urbanismul, și cu domnul Dinică și cu doamna directoare să nu mai 

avem discrepanțele acestea. Vă mulțumesc pentru intervențe.  

Dl. Crușoveanu Marian: Vă mulțumesc. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 

„Delfinul” Constanţa. 

 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, o clipă! avem o propunere de 

amendament, adăugarea pe lista de investiții a unei rampe pentru transportul 

persoanelor cu handicap, la etaj.  

 În acest moment copii au crescut, sunt multe persoane cu probleme de 

handicap fizic și nu au cum să ajungă le etaj și ar fi foarte bine, o rampă nu este 

foarte scumpă și ar putea să facă obiectul...nu un lift, ci o rampă de transport, 

este o rampă care se montează. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă propun aceeași treabă, să aprobăm bugetul așa 

și în următoarea ședință să facem modificarea. 

Dl. Iordache Marian: De acord! Vă mulțumim. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2017 pentru Centrul Şcolar  Pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa. 

 

Dl. Crușoveanu Marian: De asemenea, domnule președinte, o observație. Am 

văzut că o parte din instituțiile subordonate Consiliului Județean au pe planul de 

investiții achiziționarea de calculatoare, de PC-uri. 
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 Nu credeți că ar fi oportun, noi așa ne-am gândit, grupul PNL, ca acele 

calculatoare care vor fi scoase din uz, vor fi înlocuite cu cele noi, să le luăm să 

le donăm școlilor din județ, pentru a avea.. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord cu dumneavoastră, dacă vor fi în 

funcțiune și mai sunt folosibile, cum se spune, sunt de acord cu dumneavoastră.  

Dl. Crușoveanu Marian: Sunt. La ce le vor folosi copii, volumul de date nu va 

fi atât de mare încât să aibă nevoie de calculatore noi.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Exact cum v-am spus, dacă vor mai fi bune de 

folosit sunt de acord cu dumneavoastră. 

Dl. Crușoveanu Marian: Am vorbit și sunt bune de aceea v-am spus, pentru că 

am vorbit.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord. La vremea respectivă, când se vor 

scoate din uz le transferăm către cei care au nevoie sau mai nevoiași din județ 

dar, numai să fie bune de folosit, pentru că nu vreau să fim acuzați că dăm 

rebuturi, da? 

Dl. Crușoveanu Marian: Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, domnule consilier. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2017 pentru Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Constanţa. 

 

Dl. Iordache Marian: O intervenție. Dacă putem să scutim de chirie, noi plătim 

chirie la RAEDPP pentru acest sediu și dacă a putea să vorbim să ne treacă 

clădirea în administrare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da, este bună intervenția dumneavoastră. Am 

avut câteva discuții cu Primăria privitor la mai multe imobile. Trebuie făcută o 

analiză între noi Consiliul Județean și Consiliul Local Constanța, să vedem cum 

ne pot ajuta, pentru că, știți foarte bine, Consiliul Județean este într-un deficit 

foarte mare cu spațiile. Și sper ca în următoarea perioadă, nu știu, o lună două 

luni, să găsim o soluție pentru mai multe clădiri. Exact cum v-am spus, pentru 

”Centrul ,,Teodor.T Burada”, pentru arhivă, este o discuție pe care o vom 

demara în perioada următoare și se va face o comisie din partea Consiliului 

Județean și din partea Primăriei. Vă mulțumesc, domnule consilier. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
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31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului  de venituri şi cheltuieli şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială 

Agigea. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
32. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Bugetului de venituri şi cheltuieli  şi a 

Listei de investiţii pe anul 2017 pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Constanţa.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
33. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

procentului de 20% din sume defalcate din cota de 18,5% din impozitul pe venit 

pentru achitarea arieratelor, susţinerea programelor de dezvoltare locală şi 

pentru susţinerea proiectelor de infrastructură, carte necesită cofinanţare locală  

pe anul 2017. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
34. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

procentului de 20% din sume defalcate  din TVA pentru achitarea arieratelor, 

susţinerea programelor de dezvoltare locală şi pentru susţinerea proiectelor de 

infrastructură, care necesită cofinanţare locală pe anul 2017. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
35. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

sumelor defalcate din TVA, pe anul 2017, pentru finanţarea cheltuielilor privind 

drumurile judeţene şi comunale. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:   
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36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului propriu al Judeţului Constanţa 

pe anul 2017. 

 

 Punctul nr.36 o să vă rog să îl aprobăm ultimul, pentru că avem proiecte 

pe ordinea suplimentară.   

  

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:    
37. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean 

Constanţa în Comisia de evaluare, supraveghere şi control al activităţii Fundaţiei 

Judeţene pentru Tineret Constanţa. 

 

 Suntem gata cu buletinele de vot? 

D-na Belu Mariana: Încă nu. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O să trecem la punctul nr.38. 

 

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare, a organigramei şi statului de funcţii pentru Regia Autonomă 

Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în insolvenţă, in insolvency, en 

procedure collective. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

  

   

Dl. Țuțuianu Marius Horia:          

39. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe anul 2017 a numărului de posturi 

pentru personalul neclerical angajat în unităţile de cult la nivelul Judeţului 

Constanţa. 

 

Dl. Matei radu Bogdan: Îmi cer scuze! Sunt la primul mandat de consilier și nu 

cunosc pe deplin toată legislația care ne guvernează. Sunt ieșit din problemă. Nu 

ne puteți explica ce înseamnă asta? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bugetul! Doamna directoare de la 

buget!...Domnul consilier Dragomir. 

D-na Belu Mariana: O să îi dau cuvântul domnului consilier, dacă dorește, 

pentru că noi am mai trecut prin asta și o să fac precizările de rigoare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este o discuție pe care am avut-o mai devreme și 

este foarte bună. 

Dl. Dragomir Nicolae Cristinel: Oricum vroiam să intervin la acest punct. În 

fiecare an la legea bugetului de stat se aprobă un număr de posturi pentru 



25 
 

personalul neclerical din județul respectiv, vine pe filă de buget, Constanța cred 

că avea 291 de posturi, din câte țin eu minte. 

D-na Belu Mariana: Anul acesta are 306. 

Dl. Dragomir Nicolae Cristinel: Anul acesta a venit cu 306. Noi nu facem 

altceva decât să repartizăm pe culte.  

 Deci, noi acest personal neclerical, pentru că, nu știu, în Transilvania se 

împart într-un fel pentru ortodocși și catolici, la noi, noi mai avem Biserica 

Armeană, mai avem tot felul de solicitări de la biserci din acestea, Biserica 

Penticostală și așa mai departe. Singurul lucru pe care îl facem este să 

repartizăm cele 15 posturi care au venit în plus pe lângă cele 291. 

 Banii, nu implică cu nimic Consiliul Județean pentru că este transfer și se 

duc direct la cultul respectiv. 

 Eu aș vrea să intervin aici pentru că în cursul anului trecut noi am avut 

aprobat din bugetul propriu al Consiliului Județean, pentru că legea permite și 

această posibilitate, un număr de 112 posturi pentru că necesarul în județul 

Constanța este mult mai mare.  

 Acesta este adevărul, în ultimii 15-20 ani s-a înmulțit numărul de lăcașuri 

de cult, numărul de mănăstiri și așa mai departe iar numărul nu s-a mai mărit, 

este prima oară cred când se mărește de când sunt eu în Consiliul Județean, din 

2004 și am suplimentat noi, Consiliul Județean, anul trecut de exemplu, am 

suplimentat cu 112 posturi pentru Biserica Ortodoxă Română.  

 Având în vedere că în cazul în care, noi acum în proiectul de buget nu îl 

avem prins, nu am avut sumele necesare pentru aceste 112 posturi, aș dori să se 

facă o analiză să vedem dacă putem să îi mai sprijinim pentru că toți acești 

oameni, care la ora actuală reprezintă personal neclerical, mă refer aici la 

dascăli, vânzători de lumânări, clopotari, ei sunt plătiți de către parohie. 

Parohiile eu sunt convins că nu o să-i mai plătească pentru că abia își iau 

salariile pentru preoți, și așa mai departe.  

 Este un efort într-adevăr substanțial, este aproape 200.000 lei pe lună, 

anul trecut știu că era undeva la 150.000 lei dar, având în vedere că salariul 

minim s-a mărit, acum o să fie undeva la 200.000 lei pe lună. Eu cred că, sunt o 

sută și ceva de persoane și bisericile mai mult ca sigur, parohiile nu știu dacă se 

vor îngriji ca să-i păstreze, poate nu au de unde.  

 Mi-aș dori să se facă o analiză din nou, dacă tot am văzut că o să avem o 

discuție vis a vis de gratuitatea la intrarea la instituțiile de cultură, să știți că nu 

este simplu, eu am propus-o și anul trecut la dezbatere.  Instituțiile  de cultură s-

au opus atunci, au spus că nu este tocmai corect, adică munca lor trebuie să aibă 

un anumit cuantum să reflecte și va fi greu de monitorizat. Acestea au fost 

argumentele și nu a făcut-o anul trecut dar susțin dacă se găsește o soluție.  

 Dar, în ceea ce privește personalul neclerical, aș dori, eu cel puțin o să 

inițiez un proiect în acest sens, nu știu, acum nu pot identifica exact sursele dar, 

eu consider că trebuie să sprijinim Biserica Ortodoxă Română.  
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 Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domule consilier, vă mulțumesc. Vom analiza în 

perioada următoare, în comisii, dacă găsim sumele pentru a susține. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului cotizaţiilor şi contribuţiile 

Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Constanţa în calitate de membru al 

unor asociaţii. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Belu, suntem gata cu numărarea 

voturilor? 

D-na Belu Mariana: Deci, avem procesul-verbal de la proiectul de hotărâre 

privind numirea unui membru în Consiliul de Administrație la Spitalul de 

Pneumoftiziologie, domnul Cîciu 20 voturi pentru, 11 voturi împotrivă, 1 vot 

anulat. Deci, domnul Cîciu este reprezentantul. 

 

 La Comisia de evaluare a Fundației pentru Tineret avem 27 voturi pentru, 

pentru domnul Bola Bogdan Alexandru. Deci, domnul Bola va fi reprezentantul.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Felicitări domnule Bola.  

  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:       

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului propriu al Judeţului 

Constanţa pe anul 2017. 

 

 Aș dori să fac câteva precizări. V-aș propune să supunem la vot 

eliminarea Anexei nr.17 și să o votăm ședința următoare, mai exact, programul 

de finanțare nerambursabilă în condițiile Legii nr.350. 

 Datorită faptului că bugetul acesta este restrâns și vreau să analizez cu mai 

multă atenție finanțările nerambursabile.  

 În ședința următoare vom supune la vot un program refăcut pentru 

finanțările nerambursabile.  

 V-aș ruga să votăm, să fiți de acord să scoatem Anexa nr.17 și să o votăm 

în ședința viitoare.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Și acum,  
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 - Cine este pentru aprobarea bugetului propriu al Judeţului Constanţa pe 

anul 2017? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  33 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am analizat cu mare atenție de ce am făcut 

această precizare, am analizat cu mare atenție bugetul și finanțările 

nerambursabile și consider că trebuie reanalizat cu mai mare atenție pentru că 

putem ca acele sume să le băgăm pe dezvoltare. Sunt mai pragmatic puțin și aș 

vrea să băgăm pe dezvoltare acele sume decât să mai dăm zeci de milioane la 

sport unde se pot finanța și din alte surse.  

 Vă mulțumesc, domnilor consilieri! Domnilor consilieri succes în 

continuare, domnilor de la PNL succes în alegeri! Transmiteți-i colegului nostru 

domnul Muhscină succes în alegerile de astăzi.  

 

 

 

X 

 

 

 

PREŞEDINTE, 

ȚUȚUIANU MARIUS HORIA 

 

 

 

 

 

SECRETAR AL JUDEŢULUI , 

BELU MARIANA 
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